
Årsmöte Hörby BIK
Tisdag, den 12/11 2024
Plats: Hörbyhallen

─

Närvarande under mötet: 

- Bengt Edquist
- Mikael Latorre (på MS Teams)
- Linus Andersson
- Sebastian Tünnissen
- Marcel Tünnissen

Mötet öppnas
Mötet öppnades av Sebastian som hälsade alla välkomna

Val av mötesledare
Mötesordförande: Sebastian Tünnissen

Mötessekreterare: Marcel Tünnissen

Mötesjusterare: Bengt Edquist

Rösträknare: Linus Andersson

Godkännande av Föredragslistan och Kallelsen
Kallelsen: godkänt

Föredragslistan: godkänt

Verksamhetsberättelse
Efter ha gått igenom verksamhetsberättelsen föreslog stämman att lägga till några 
punkter: seniorskolan, matcher och ett tackord.



Bokslut
Linus Andersson redogjorde för resultatrapporten för räkenskapsår 2023-07-01 till 2024-
06-30. Linus föreslog att föra bort summan på -129 576,62 kronor under rubriken “Eget 
Kapital”.  Summan har kommit in vid systembyte och ingen vet vad den representerar. 
Förslaget godkändes. Under rubriken “Materiella anläggningstillgångar" finns det en 
summa på 19 519,50 kronor. Stämman kom överens om att vi inte har mycket av värde i 
föreningen.

Revisionsberättelse
Linus läste upp revisorsberättelsen.

Ansvarsfrihet 
Styrelsens ansvarsfrihet beviljades.

Avgifter 
Medlems-: oförändrad på 150 kronor per år

Tränings-: oförändrad på 300 kronor per halvår

Övriga-: Stämman bestämde att föreningen kommer att stå för licensavgiften (D-licens). 
Då ingår det en olycksfallsförsäkring.

Verksamhetsplan
Stämman föreslog att satsa på följande det kommande året:

 Föreningen planerar för en kommunal pingistävling för skolor
 Styrelsen fortsätter att leta efter sponsorer: Willies, Sydsport, Sparbanken Skåne
 Styrelsen satsar på egen utbildning om föreningsliv
 Föreningen planerar att ha två lag i ungdomsserien
 Föreningen planerar att ha tre lag i Hörby Korpens seriespel
 Föreningens medlemmar kommer att vara med ute och tävlar i turneringar
 Föreningens medlemmar kommer att vara med på Skånska bordtennisförbundets 

alliansträngingar



 Föreningen ska organisera en alliansträning i Hörby
 Föreningen ska fortsätta att organisera gemensamma träningar med andra 

föreningar
 Ledarna ska motivera medlemmar att bli hjälptränare och de ska utbildas
 Föreningen ska motivera föräldrarna att bli aktiva, t.ex. i Lärgrupper.

Ekonomisk plan
Eftersom det inte händer så mycket ekonomiskt i denna förening, finns det inte riktigt 
behov av ett ekonomiskt plan med en budget. Det räcker att fortsätta att göra inköp vid 
behov.

Val
Val av ordförande: Sebastian Tünnissen för 1 år.

Val av ledamöter: 

Till sekreterare för 2 år valdes Marcel Tünnissen

Till kassör för 1 år valdes Linus Andersson

Övriga ledamöter för 2 år valdes Mikael Latorre och Lars Andersson

Val av revisor: Daniel Olsson för ett år

Val av valberedning: i brist på deltagare blir det styrelsen.

Övriga frågor
Sebastian som har varit mycket aktiv som ledare frågade stämman om han kunde få 
ersättning som tränare. Stämman kom överens om att diskutera förslaget på 
styrelsemötet och att Bengt ska bjudas in till det.

Bengt frågade om att arrangera träningsoveraller till medlemmarna. Om vi kommer att ha 
Sydsport som sponsor, kommer vi att ha den möjligheten.

Mötet avslutas
Sebastian avslutade mötet



Sebatian Tünnissen Bengt Edquist Marcel Tünnissen
ordförande justerare Sekreterare


